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Spørgsmål nr. S 325 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 27. november 2024 
 

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri  

Dato: 21. november 2024 

Stillet af: 

 

Søren Egge Rasmussen (EL) 

Hvordan forholder ministeren sig til, at dyrlægerne nu siger fra over for den 

stadig mere effektive svineproduktion med alt for store kuld grise, 

anvendelse af ammesøer og for lidt plads til dyrene, da det er et problem for 

dyrevelfærden, og at lovgivningen er utilstrækkeligt til at sikre en ordentlig 

dyrevelfærd? 

(Spm. nr. S 325). 

Begrundelse 

Spørgeren henviser til artiklen ”Dyrlæger siger fra: Stressede søer får for 

mange pattegrise og beroliges med guldbajere” fra Politiken den 19. 

november 2024. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  

 

 

Offentligt
S 325  

2024-25


